
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Digitalt fjernmøte, Teams møte 
Dato: 20.05.2021 
Tid: 09:00 – 12:20 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører H 
Ogne Undertun Varaordfører AP 
Finn Olav Odde Medlem SP 
Hallgeir Grøntvedt Medlem SP 
Roy Hellan Hoøen Medlem SP 
Laila Iren Veie Medlem SP 
Hanne Koksvik Høysæter Medlem SP 
Hans Eide Medlem SP 
Jan Inge Standahl Medlem SP 
Thomas Hovde Medlem SP 
Bjørn Henrik Valaas Solbue Medlem SP 
Ole Graneng Medlem SP 
Britt Eli Døsvik Medlem SP 
Geir Finseth Medlem SP 
Thor Bretting Medlem H 
Tore Melhuus Medlem H 
Erika Sveen Lyngen Medlem H 
Ketil Halvor Sundseth Medlem H 
Anne Margrethe Bjørnerud Medlem H 
Trond Pedersen Medlem FRP 
Gunnhild Tettli Medlem AP 
Jostein Tårnes Medlem AP 
Knut Morten Ring Medlem AP 
Vigdis Rønsholm Furunes Medlem AP 
Irja Helen Hammern Døsvik Medlem AP 
Fredrik Sandness Medlem AP 
Lasse Dimitrij Henriksen Medlem AP 
Signe Tettli Sylten Medlem AP 
Hugo Solheim Medlem AP 
Øyvind Wiger-Haraldsvik Medlem AP 
Øyvind Næss Medlem SV 
Ragnar Grønås Medlem SV 
Dag-Francois Balavoine Medlem MDG 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Anne Torill Rødsjø MEDL AP 
Trond Magnus Brekstad MEDL FRP 



 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Harriet Brekstad Trond Magnus Brekstad FRP 
Viggo Rødsjø Anne Torill Rødsjø AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Mikkel Slotterøy Undertun Representant Ungdomsrådet 
Marit K. Ervik Ass. kommunedirektør/kommunalsjef 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Geir Aune Kommunalsjef 
Arild Risvik Kommunalsjef 
Grethe T. Jøssund IKT 
Knut Sundnes Teknikk kultursenter 
Arne Martin Solli Enhetsleder næring 

 
 

Merknader: 
Innkalling godkjent. 
Saksliste godkjent. 
 
Bjørn Henrik Solbue (SP) innvilget permisjon fra 11.30. 
 
Viggo Rødsjø innvilget permisjon fra kl. 13.30. 
 
 
Gunnhild Tettli (AP) stilte spørsmål om kommunestyrets behandling av interpellasjoner, og bemerket 
at behandling av interpellasjoner må skje i tråd med nytt gjeldende regelverk, kommuneloven. 
Kommuneloven krever at interpellasjoner skal saksutreders. Regjeringens tolkning av lovverket må 
legges til grunn for senere behandling av interpellasjoner. 

 Ny praksis for behandling av interpellasjon må innføres 
 Interpellasjoner som er fremmet til dagens kommunestyremøte behandles til slutt på 

sakskartet 
 
Henvendelse fra representanten Fredrik Sandness (AP) sendt inn 20. mai kl. 00.:27 vedrørende spørsmål 
til spørretimen «Åpning av breddefotballen».  

 Det ble vedtatt at saken ikke skal behandles i dagens møte, men vil bli behandlet i neste møte i 
kommunestyret 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Saksnr Innhold Lukket 

FO 21/3 Interpellasjon - Folkets fotavtrykk i vår kommune - MDG  

FO 21/4 Interpellasjon #bondeopprør 21  

 (Ingen tittel)  

OS 21/1 Ørland lufthavn og flyruta Ørland - Gardermoen  

PS 21/40 Søknad om offentlige bredbåndsmidler 2021  

PS 21/41 Kommunal garanti - Nasjonal Idrettspolitisk Arena 
(NIPA) 

 

PS 21/42 Kommunal kompensasjonsordning for lokale 
virksomheter 

 

 
 
Orienteringer 

 Orientering om Covid-19 v/ass. kommunedirektør 
o Kommunal beredskap for Covid-19 er foreløpig satt opp ut august 21 
o Arbeid med oppgaver knyttet til innreiseregistret og innreise-karantene 
o Massevaksinering vil gjennomføres i Ørland i ukene 29-30-31 for å ta etterslepet etter 

nasjonal skjevfordeling av vaksiner 
 innbyggerne oppfordres til å møte til sine avtalte timer for vaksinering 

o Status antall vaksinerte med 1. og 2. dose i Ørland 
o Ca. 70 % av innbyggerne har nå meldt seg opp i vaksinasjons kø 

 
 
 
 
 

FO 21/3 Interpellasjon - Folkets fotavtrykk i vår kommune - MDG 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 20.05.2021  
 
Behandling: 
Kommunestyret delegerer til formannskapet å behandle interpellasjonen i sitt møte 3. juni 2021. 
Interpellasjonen skal behandles på bakgrunn av saksframlegg som utarbeides og fremmes av 
administrasjonen. 
 
 
Votering  
Kommunestyrets delegering til Formannskapet ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Kommunestyret delegerer til formannskapet å behandle interpellasjonen i sitt møte 3. juni 2021. 
Interpellasjonen skal behandles på bakgrunn av saksframlegg som utarbeides og fremmes av 
administrasjonen. 
 
 
 



FO 21/4 Interpellasjon #bondeopprør 21 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 20.05.2021  
 
Behandling: 
Ordfører signerer oppropet på vegne av kommunestyret i Ørland. 
 
 
Votering  
Forslag til vedtak fremmet av Laila Iren Veie (SP) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Bondeopprøret peker på mange av de samme utfordringene som gjelder landbruket i Ørland kommune. 
Det er viktig å signalisere politisk støtte og oppslutning før stortinget skal vedta årets jordbruksoppgjør i 
juni. 
Ørland kommunestyre støtter #bondeopprør 21. 
 
 
 

OS 21/1 Ørland lufthavn og flyruta Ørland - Gardermoen 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 20.05.2021  
 
Behandling: 
Gunnhild Tettli (AP) fremmet følgende forslag: 

1. Kommunestyret viser til orientering gitt av administrasjonen i denne sak.  
2. Ørland kommune har, siden Air Norway startet med flygninger mellom Ørland og Oslo i 2003, 

finansiert driften av Ørland lufthavn og dermed bidratt til at det har vært regulær drift med et 
flyrutetilbud på strekningen. Kommunens bidrag har kommet etter et sterkt ønske fra lokalt og 
regionalt næringsliv, og fra Forsvaret.  

3. Kommunestyret er kjent med at Samferdselsdepartementet, etter vedtak i Stortinget, lyste ut 
konkurranse om én måneds flyvning Ørland- Oslo med to måneders opsjon den 1.mars 2021. 
Tilbudsfrist var 9.mars 2021, og Widerøe vant anbudet. Hverken lufthavnledelsen i Ørland 
Lufthavn eller kommunen ble bedt om å gi innspill i forkant av anbudskonkurransen. Rutetidene 
ble lagt på nesten samme tidspunkt som AirLeaps avganger. Eneste forskjellen er at AirLeap 
hadde en avtale med FLO om transport av militært personell; noe Widerøe ikke hadde.  

4. Kommunestyret registrerer at det oppsto en situasjon, under en pandemi, hvor to flyselskap 
med tilnærmet like rutetider, opererte samme rute; hvorav anbudsvinneren ikke kunne 
transportere passasjerer fra den den største kundegruppen, Forsvaret, av mangel på avtale. 
Kommunestyret mener at departementets løsning på Stortingets arbeidsordre til regjeringen er 
ubegripelig. Man kan også spørre seg om 1 måned pluss 2 måneders opsjon i utgangspunktet 
var tilstrekkelig for å svare ut oppdraget. 

5. Kommunestyret ber om at kommunedirektøren videreformidler til Samferdselsdepartementet 
kommunens syn på departementets håndtering. Videre ber kommunestyret også om at 
erfaringer vedrørende passasjerantall med denne utlysningen og gjennomføringen ikke kan bli 
lagt til grunn eller hensyntatt når senere kjøp av flyrutetjenester fra Ørland Lufthavn skal 
vurderes. 

 
 
Votering  
Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP) ble enstemmig vedtatt. 



 
 
Vedtak: 

1. Kommunestyret viser til orientering gitt av administrasjonen i denne sak.  
2. Ørland kommune har, siden Air Norway startet med flygninger mellom Ørland og Oslo i 2003, 

finansiert driften av Ørland lufthavn og dermed bidratt til at det har vært regulær drift med et 
flyrutetilbud på strekningen. Kommunens bidrag har kommet etter et sterkt ønske fra lokalt og 
regionalt næringsliv, og fra Forsvaret.  

3. Kommunestyret er kjent med at Samferdselsdepartementet, etter vedtak i Stortinget, lyste ut 
konkurranse om én måneds flyvning Ørland- Oslo med to måneders opsjon den 1.mars 2021. 
Tilbudsfrist var 9.mars 2021, og Widerøe vant anbudet. Hverken lufthavnledelsen i Ørland 
Lufthavn eller kommunen ble bedt om å gi innspill i forkant av anbudskonkurransen. Rutetidene 
ble lagt på nesten samme tidspunkt som AirLeaps avganger. Eneste forskjellen er at AirLeap 
hadde en avtale med FLO om transport av militært personell; noe Widerøe ikke hadde.  

4. Kommunestyret registrerer at det oppsto en situasjon, under en pandemi, hvor to flyselskap 
med tilnærmet like rutetider, opererte samme rute; hvorav anbudsvinneren ikke kunne 
transportere passasjerer fra den den største kundegruppen, Forsvaret, av mangel på avtale. 
Kommunestyret mener at departementets løsning på Stortingets arbeidsordre til regjeringen er 
ubegripelig. Man kan også spørre seg om 1 måned pluss 2 måneders opsjon i utgangspunktet 
var tilstrekkelig for å svare ut oppdraget. 

5. Kommunestyret ber om at kommunedirektøren videreformidler til Samferdselsdepartementet 
kommunens syn på departementets håndtering. Videre ber kommunestyret også om at 
erfaringer vedrørende passasjerantall med denne utlysningen og gjennomføringen ikke kan bli 
lagt til grunn eller hensyntatt når senere kjøp av flyrutetjenester fra Ørland Lufthavn skal 
vurderes. 

 
 
 

PS 21/40 Søknad om offentlige bredbåndsmidler 2021 

Saksprotokoll i Utvalg for strategi og drift - 06.05.2021  
 
Behandling: 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Ørland kommune melder inn følgende områder på offentlig bredbåndsmidler 

1. Opphaug mot Ervik; på denne strekningen er det noen få husstander som mangler fiber. 
2. Erviknesset  
3. Lysøya: Et større område med spredt bebyggelse. 

 
 
 
 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 20.05.2021  
 
Behandling: 
Forslag fremmet av Fredrik Sandness (AP): 



Ørland kommune melder inn følgende områder på offentlig bredbåndsmidler 
1. Lysøya: Et større område med spredt bebyggelse. 
2. Erviknesset 
3. Opphaug mot Ervik; på denne strekningen er det noen få husstander som mangler 

fiber. 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling ble satt opp mot forslag fremmet av Fredrik Sandness (AP). Forslag 
fremmet av Fredrik Sandness (AP) ble vedtatt med 28 stemmer. 
 
 
Vedtak: 
Ørland kommune melder inn følgende områder på offentlig bredbåndsmidler 

1. Lysøya: Et større område med spredt bebyggelse. 
2. Erviknesset 
3. Opphaug mot Ervik; på denne strekningen er det noen få husstander som mangler 

fiber. 
 
 
 
 

PS 21/41 Kommunal garanti - Nasjonal Idrettspolitisk Arena (NIPA) 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 20.05.2021  
 
Behandling: 
Gunnhild Tettli (AP ba kommunestyret vurdere sin habilitet i forhold til at representanten har en sentral 
rolle i arbeidsgruppen for NIPA prosjektet. Kommunestyret vurderte representanten som inhabil under 
behandling av saken. 
 
Hans Eide (SP) ba kommunestyret vurdere sin habilitet i forhold til ansatt i Roret Ørland Kulturforetak. 
Kommunestyret vurderte representanten som ikke inhabil under behandling av saken. 
 
 
Ogne Undertun (AP) fremmet følgende tilleggsforslag: 

 Garantien til NIPA finansieres av disposisjonsfondet 
 
 
Votering  
Kommunedirektørens innstilling med tilleggsforslag fremmet av Ogne Undertun (AP) ble vedtatt mot 1 
stemme. 
 
 
Vedtak: 

1. Ørland kommune gir en økonomisk garanti på kr 1.000.000 til gjennomføring av Nasjonal 
Idrettspolitisk Arena (NIPA) 2. - 4. september 2021. 

2. Gjennomføringsplan med ROS-analyse legges fram for kommunestyret 18. juni 2021.  
3. Garantien til NIPA finansieres av disposisjonsfondet 

 
 
 
 
 



PS 21/42 Kommunal kompensasjonsordning for lokale virksomheter 

Saksprotokoll i Utvalg for næring, arbeid og kultur - 12.05.2021  
 
Behandling: 
Nytt forslag fra utvalget: 
 

1. Utvalg for næring, arbeid og kultur behandler og innstiller innkomne søknader på «kommunal 
kompensasjonsordning til lokale virksomheter» til Fondsstyre for næringsfondet og RDA-midler 
som fatter vedtak. 

2. Kommunal kompensasjonsordning fordeles med 50 % (kr 502’) til gjennomføring av Nasjonal 
Idrettspolitisk Arena (NIPA) som vil skape aktivitet for lokalt næringsliv innenfor 
reiseliv/arrangements- og serveringsstedene.  

3. Kommunal kompensasjonsordning til lokale virksomheter fordeles med 50 % (kr 502’) ut ifra 
nasjonal beregning for tilskuddet og tildeles: 

 Bedrifter og virksomheter som inngår i næringsområdene i overnattings- og 
serveringsvirksomhet. 

 Beregning av tilskudd på bakgrunn av antall ansatte som er rapportert per 1. kvartal 
2020. 

 
Votering  
Nytt forslag fra utvalget ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 

1. Utvalg for næring, arbeid og kultur behandler og innstiller innkomne søknader på «kommunal 
kompensasjonsordning til lokale virksomheter» til Fondsstyre for næringsfondet og RDA-midler 
som fatter vedtak. 

2. Kommunal kompensasjonsordning fordeles med 50 % (kr 502’) til gjennomføring av Nasjonal 
Idrettspolitisk Arena (NIPA) som vil skape aktivitet for lokalt næringsliv innenfor 
reiseliv/arrangements- og serveringsstedene.  

3. Kommunal kompensasjonsordning til lokale virksomheter fordeles med 50 % (kr 502’) ut ifra 
nasjonal beregning for tilskuddet og tildeles: 

 Bedrifter og virksomheter som inngår i næringsområdene i overnattings- og 
serveringsvirksomhet. 

 Beregning av tilskudd på bakgrunn av antall ansatte som er rapportert per 1. kvartal 
2020. 

 
 
Saksprotokoll i Fondsstyre for Næringsfondet og RDA-midler - 20.05.2021  
 
Behandling: 
Gunnhild Tettli (AP) meldte seg inhabil under behandling av saken, da Utvalg for næring, arbeid og 
kultur har vedtatt å gi midler til NIPA der representanten har en sentral rolle.  Jostein Tårnes (AP) stilte 
som vara under behandling av saken. 
 
 
Fondsstyret for Næringsfond og RDA-midler foreslo å overføre saken direkte videre til kommunestyret til 
behandling uten innstilling fra Fondsstyret, grunnet for dårlig tid i møte til behandling av saken. 
 
 
Votering  
Fondsstyrets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 



Vedtak: 
Fondsstyret for Næringsfond og RDA-midler overfører saken direkte videre til kommunestyret til 
behandling uten innstilling fra Fondsstyret. 
 
 
 
Saksprotokoll i Kommunestyret - 20.05.2021  
 
Behandling: 
Gunnhild Tettli (AP) ba kommunestyret om å vurdere sin habilitet i saken, da representanten er 
involvert i arbeidsgruppen for NIPA-prosjektet. Kommunestyret fant representanten inhabil. 
 
 
Votering  
Utvalg for næring, arbeid og kultur sin innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 

1. Utvalg for næring, arbeid og kultur behandler og innstiller innkomne søknader på «kommunal 
kompensasjonsordning til lokale virksomheter» til Fondsstyre for næringsfondet og RDA-midler 
som fatter vedtak. 

2. Kommunal kompensasjonsordning fordeles med 50 % (kr 502’) til gjennomføring av Nasjonal 
Idrettspolitisk Arena (NIPA) som vil skape aktivitet for lokalt næringsliv innenfor 
reiseliv/arrangements- og serveringsstedene.  

3. Kommunal kompensasjonsordning til lokale virksomheter fordeles med 50 % (kr 502’) ut ifra 
nasjonal beregning for tilskuddet og tildeles: 

 Bedrifter og virksomheter som inngår i næringsområdene i overnattings- og 
serveringsvirksomhet. 

 Beregning av tilskudd på bakgrunn av antall ansatte som er rapportert per 1. kvartal 
2020. 

 
 
 
 


